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ACTA DE SESSIÓ ORDINÀRIA CELEBRADA PEL PLE DE L’AJUNTAMENT EN 
DATA 29 DE MARÇ DE 2010 
 
Identificació de la sessió 
Núm.: 04/2010 
Caràcter: ordinari 
Data: 29 de març de 2010 
Horari: de 20:00 a 21:15 
Lloc: Sala Cultural de la Casa Consistorial de Caldes d’Estrac 
 
 
Assistents: 
 
Sr. Joaquim Arnó i Porras, Alcalde (CIU) 
Sr. Àngel Rusiñol i Esteban, Tercer Tinent d’Alcalde (CIU) 
Sr. Marcos Blázquez i Garcia (CIU) 
Sr. Joan Vázquez i Bellatriu (CIU) 
Sra. Rosa Isabel Cantenys i Monsant (PSC) 
Sr. Miquel González i Monforte (PSC) 
Sra. Elena Díaz i Torrevejano (PSC) 
 
 
Presenten excuses: 
 
Sr. Francesc Garcia i Cuyàs, Primer Tinent d’Alcalde (CIU) 
Sra. Helena Gallardo i Sainz, Segona Tinent d’Alcalde (CIU) 
Sr. Ricardo Pérez de la Hoz (PSC) 
Sr. Pedro Cano i Martínez (PSC) 
 
 
Secretari: 
 
Sr. Oscar Campos i Planes 
 
 
ORDRE DEL DIA 
 

Alcalde: Bona tarda a tothom. 

Bé excusem l’assistència de varis regidors per motius de vacances el senyor Pedro 
Cano i l’Helena Gallardo, per motius de salut el senyor Ricardo Pérez, el senyor 
Francesc Garcia i Cuyas per motius laborals i properament s’incorporarà el senyor 
Àngel Rusiñol que també ha tingut un problema familiar. 

I havent-hi quòrum suficient iniciem la sessió del ple ordinari d’avui, 29 de març a les 
vuit de la tarda. 

Començaríem aprovant les actes de sessions anteriors  
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1. APROVACIÓ, SI ESCAU, DE LES ACTES DE LES SESSIONS ANTERIORS 

que corresponen a 

 ACTA NÚM. 1 DE 25 DE GENER DE 2010 

 ACTA NÚM. 2 DE 29 DE GENER DE 2010 

 ACTA NÚM. 3 D’1 DE MARÇ DE 2010 

Alcalde: O totes de cop o una per una?, com vulgueu 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: No en principi nosaltres les veiem bé, l’únic 

que demanaríem és que com que es fa la transcripció literal a vegades no es posen ni 

comes ni punts, i llavors a vegades es fa difícil. Paràgrafs molt llargs i es fa difícil a 

vegades seguir una mica el fil del que s’està dient. Demanaríem això que es tingués 

en compte, doncs posar-hi les comes i els punts perquè no quedin els paràgrafs tan 

llargs. 

Alcalde: Se’n pren nota per part de secretaria. 

Sotmès a votació queden aprovades les tres actes per unanimitat. 

2. DESPATX DE L’ALCALDIA 

Alcalde: Tenim tres despatxos per donar compte, una que ens ha arribat avui a les 

mans, una notificació de la Direcció General de la Guardia Civil, Policia i dels Mossos 

d’Esquadra conjunta en que, penso que ens en haurem d’alegrar tots plegats, cau a 

Barcelona un grup que hauria comès una quarantena de robatoris a domicilis del 

Maresme i del Vallès i que per lo que posa el text, ve a ser els que fins ara assetjaven 

les nostres poblacions, per tant felicitem a les forces de l’ordre per la seva eficàcia que 

de tota manera tampoc deixarem de practicar les mesures cautelars que havia pres la 

policia local. 

Donem compte també, recordem que en el ple passat es va aprovar l’expedient 

administratiu contra l’empresa Mare Nostrum de serveis de recollida d’escombraries. 

Doncs, bé, tal com havia comentat hem preguntat si s’havia admès a tràmit la 

demanda penal. Doncs, bé, en data 25 de febrer s’ha admès a tràmit la querella penal 

com a procediment de diligències prèvies contra la citada empresa i a dia 29 d’abril 

seran citats a declarar com a imputats, l’empresa Mare Nostrum. 

Per tant això suspèn el procediment administratiu iniciat a l’espera de la resolució 

penal, seguirà endavant després el procediment administratiu. 

També donem compte del fet del pagament, per part d’Institut Català d’Energia de la 

subvenció del 2007. Una subvenció que tots recordarem, doncs alguns, vostès 

donaven per esgotada, o sigui, per donada de baixa. Doncs, bé, aquí tenim la prova 

fefaent de que s’ha pagat i per tant l’actuació del 2007 en tema d’enllumenat públic era 

correcta, al menys per part de l’Institut Català d’Energia. Això consta també en el 

registre d’entrades de 22 de març del 210. 
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3. DONAR COMPTE I/O RATIFICACIÓ DECRETS DE L’ALCALDIA I/O ACORDS 

JUNTA DE GOVERN LOCAL. 

 

Alcalde: Donem compte també dels decrets d’alcaldia del número 53 al 198, sobre 

aquests decrets té alguna qüestió? 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: Sobre aquests decrets, nosaltres només hem 

rebut, del 53 al 198 són tots els que van avui aquí al ple i només n’hem rebut 87, en 

falten molts. Si volen els hi citem tots els que falten. 

Alcalde: No el que passa és que, a veure, per deferència se’ls hi ha entregat, com a 

documentació annexa, però òbviament la documentació alhora de la convocatòria la 

tenen a disposició, com sempre ha sigut i en aquest cas ha sigut una deferència 

addicional per facilita’ls-hi la informació però els decrets els han tingut com sempre 

tenen a la seva disposició quan venen a consultar la documentació del ple i per tant 

entenem que estan tots en el cartipàs i si no, si n’hi ha algun que vostès el troben a 

faltar, com sempre ens ho revisen. 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: No, nosaltres entenem que estan tots en el 

cartipàs, el que passa és que volíem fer esment de que no estaven rebuts tots i si ens 

els podien fer arribar. De la mateixa manera que han tingut la deferència de fent-se 

arribar aquests altres doncs si ens poden acabar de completar tots els decrets i enviar-

nos tots els decrets. 

Alcalde: Bé, es tindrà en compte en funció del fet de si s’envien o no s’envien. En tot 

cas si en volen algun en concret els hi farem arribar. 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: Ja veig que no vol atendre la nostra petició 

que era si podíen fent-se arribar els decrets que faltaven, tal com ens han fet arribar 

els altres. 

Alcalde: De totes maneres poden consultar-los. 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: Llavors si que en relació a un decret en 

concret, que és el 82 que és el canvi de competències de la regidoria d’acció social, si 

que voldríem que ens expliqués una miqueta el motiu del perquè d’aquest canvi de la 

regidoria, és a dir, la regidoria d’acció social que és competència de la regidora Helena 

Gallardo se li ha tret tot el que fa referència a joventut i ha passat a la regidoria 

d’esports que es fa càrrec el senyor Joan Vázquez. 

En concret se li han transferit al senyor Joan Vázquez les àrees del punt d’informació 

juvenil, promoció i foment d’activitats juvenils, Casal d’Estiu i Casal de Joventut. I per 

tant, ja que s’han passat totes aquestes competències que fins ara eren de la senyora 

Helena Gallardo al senyor Joan Vázquez voldríem que ens expliqués una mica el per 

què. 

Alcalde: Si, doncs miri, molt senzill, el fet de que pràcticament tot el Departament de 

Joventut està ubicat en a les dependències del Poliesportiu Municipal i vista la 

necessitat imperiosa de destinar tants recursos com siguin possible a l’acció social i a 

fi de no distreure l’atenció en altres àrees que no corresponen pròpiament a l’atenció 
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social, doncs, hem volgut una mica, reequilibrar, i per tant tot el que seria joventut 

passa a la Regidoria d’Esports. Destinem els màxims recursos disponibles i possibles 

a millorar i continuar l’atenció social en el municipi, és un tema d’organització i per tant 

hem d’entendre que un ajuntament, un municipi és dinàmic i per aquestes coses fem 

aquests petits canvis substancials. 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: Si em permet, clar, nosaltres si que voldríem 

fer unes consideracions el fet sobre el que vostè acaba de comentar i és que  

Alcalde: Si, perdoni, senyora Rosabel. Com que donem compte, jo li agrairia si li 

sembla ho deixem a precs i preguntes i així d’aquesta manera ens hi podrem esplaiar 

més. Li sembla? 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: No, si li sembla jo proposaria ja que estem en 

el tema ara, doncs fer-li les consideracions, vostè ha explicat el perquè nosaltres 

voldríem fer unes consideracions i penso que ara seria el moment de fer-ho 

Alcalde: Bé 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: Vostè diu que el municipi és dinàmic, doncs, 

ja ens hem trobat que també hi ha hagut algun altre canvi de competència amb altres 

regidories, com en el cas de la regidoria de cultura i salut, que va deixar de portar el 

tema el regidor del que era educació i va passar també a la regidoria d’esports, per 

tant clar, nosaltres pensem que això dona una mica la imatge del govern, no? el 

govern que tenim que és una mica el tema d’actuar sobre la marxa i d’anar 

improvisant, això per una banda, no?, el fet aquest de que constantment, hi ha canvis 

de competències a nivell de regidoria. 

Tampoc podem entendre que la regidora Helena Gallardo, que té l’exclusivitat a 

l’Ajuntament se li hagin tret competències, per tant, doncs, ara té menys feina i menys 

responsabilitat i en canvi la retribució econòmica segueix sent la mateixa, dit d’una 

altra manera més senzilla o més simple, podem dir que té menys feina i cobra igual. 

Sempre vostès havien justificat el que cobrava amb la feina que feia, però ara, clar, hi 

ha hagut aquest canvi i si hi ha hagut aquest canvi que se li han tret competències 

també pensem que això s’hauria de reflectir en el sou i en canvi el sou se li ha quedat 

igual. No ho entenem. 

Per tant vostè argumenta tot el tema aquest, de que, perquè siguin més unificades 

totes les activitats a nivell juvenil allà en el poliesportiu, perquè el regidor té el seu 

centre d’actuació en allà, però clar, nosaltres el que estem veient és que fa 

pràcticament dos mesos, doncs que hi ha hagut aquest canvi de regidoria, “bueno” de 

competència en la regidoria i que el Pla Local de joventut està totalment aturat. 

Un Pla Local que nosaltres vam aprovar, conjuntament, en aquí en un ple, l’any passat 

i que vam aprovar precisament perquès es portés a terme i es desenvolupés i el que 

estem observant és que està plenament aturat i que de moment tot i que es diu que 

s’ha traslladat en allà perquè hi hagi un major funcionament a nivell de la regidoria que 

ara ha assumit el tema de joventut, veiem que està tot aturat i per tant no acabem 

d’entendre aquest canvi i tampoc evidentment no entenem el que li dèiem abans, el 

que li comentàvem abans que era el tema de la retribució de la regidora, que ja se li 

han tret competències i en canvi el sou se li ha quedat igual. 
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Alcalde: Molt bé. 
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Passarem al punt número 4 que és 

4. APROVACIÓ, SI ESCAU, DEL PLEC DE CLÀUSULES QUE HAURÀ DE REGIR 

EN LA CONCESSIÓ DEL CONTRACTE DE PRESTACIÓ DEL SERVEI PÚBLIC 

DEL CEMENTIRI. 

Alcalde: Va ser un punt, doncs que en l’anterior ple es va retirar perquè tenia raó i 

havia un tema de legislació aplicable, en aquest cas s’ha rectificat i si li sembla el 

secretari passarà a llegir la proposta d’acord 

Oscar: Llegiré la part dispositiva 

“”” 

Atès que en data 21 de desembre de 2009 al Ple municipal va aprovar el 

conveni d’ús del cementiri de la Parròquia de Santa Maria de Caldes d’Estrac a favor 

de l’Ajuntament. 

Atès que és voluntat poder prestar un servei integral en la gestió mortuòria. 

Atès que la millor forma de gestió és la concessió del servei a una empresa 

especialitzada en aquest sector, donat de que el recinte no disposa dels serveis bàsics 

com són sales de vetlles i serveis adjunts. 

Atès que s’han redactat el plec de clàusules particulars que haurà de regir. 

Vistos els articles 258, 259 i 277 del Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril pel 

qual s’aprova el Text Refós de la Llei Municipal i de Règim Local de Catalunya. Articles 

243 a 265 del Decret 179/1995, de 13 de juny pel qual s’aprova el Reglament d’obres 

activitats i serveis dels ens locals. Articles 251 i ss. de la Llei 30/2007, de 30 d’octubre 

de contractes del sector públic. 

Es proposa al Ple de la Corporació de prendre el següent acord. 

PRIMER: Aprovar inicialment el plec de clàusules particulars que haurà de regir 

en la concessió del contracte de prestació del servei públic del cementiri de Caldes 

d’Estrac que és dur a terme pel procediment obert mitjançant concurs públic. 

SEGON: El plec de clausules es publicarà al BOP i DOGC per un termini de 20 

dies per tal que les persones interessades puguin fer les al·legacions que creguin 

oportunes, passat aquest termini sense que s’hagin produït al·legacions el plec de 

clàusules s’entendrà aprovat definitivament. 

TERCER: Paral·lelament s’inicia un termini de vint-i-sis dies naturals perquè les 

empreses interessades puguin aportar les seves proposicions. 

En el ben entès que aquest termini quedarà interromput si es plantegen 

al·legacions als plecs de clàusules. 

QUART: Donar trasllat del present acord al BOP i al DOGC per la seva 

publicació. 

No obstant el ple amb el seu superior criteri decidirà allò que cregui més oportú. 

           “”” 
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Alcalde: En definitiva el que es tracta és de treure a concurs públic la gestió dels 

serveis funeraris del manteniment del cementiri i per tant que una empresa competent 

en la matèria pugui encarregar-se d’aquesta gestió la qual serà un millor servei pels 

usuaris així ho entenem, així s’està fent, pràcticament, a la totalitat dels municipis que 

disposen de cementiri municipal i entenem doncs que aquest és el camí que ens 

correspon seguir. 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: Bé, doncs nosaltres com ja vam manifestar 

en l’anterior ple estem a favor de poder donar, doncs, això un servei integral en la 

gestió mortuòria i pensem que la millor forma de gestió és la concessió del servei en 

una empresa especialitzada en aquest sector. 

Ara, tal com li deia ja ho vam manifestar en l’anterior ple, i només doncs, els hi vam dir 

això que vostè comentava en l’anterior ple que deixessin aquest plec de clàusules 

sobre la taula per aprovació en el ple següent, és a dir, en aquest ple, perquè hi havien 

tota una sèrie de temes que no estaven ajustats a la nova llei de contractes, s’ha 

demostrat que no era un error tipogràfic, senyor Arnó, que vostè va dir que a lo millor 

era un simple error tipogràfic, s’ha demostrat que no és un error tipogràfic sinó que 

s’havia de posar al dia el plec de clàusules a la nova llei de contractes i per tant, com 

que s’ha rectificat i ara el plec de clàusules reuneix les condicions, doncs el nostre vot 

serà a favor. 

Alcalde: Molt bé, doncs, en principi queda aprovat per unanimitat. 

El següent punt de l’ordre del dia és dins del capítol de mocions, n’hi ha dues, una 

presentada conjuntament. L’ordre del dia està equivocat, en principi és conjunta. 

5. MOCIONS 

 MOCIO PRESENTADA CONJUNTAMENT PELS GRUPS MUNICIPALS DE CiU I EL 
PSC PER LA CONSTRUCCIÓ D´UN NOU CENTRE EDUCATIU CEIP A CALDES 
D´ESTRAC. 

 
Alcalde: És una moció que presenten conjuntament els dos grups municipals per la 

construcció d’un nou centre educatiu CEIP a Caldes d’Estrac. 

En definitiva és la plasmació i el començament del camí, d’un llarg camí per tindre una 

nova escola a Caldes, un nou edifici, un nou equipament, en el municipi de Caldes 

d’Estrac. 

Després ja discutirem la ubicació, però aquí es tracta de posar-se d’acord en que cal 

demanar-ho i tots hi estem d’acord. 

Després de les notificacions, de les gestions realitzades en el departament d’Educació 

i després de l’última reunió que hi va haver-hi amb la comunitat educativa, en la qual 

es va plantejar una ubicació, però sobre tot el fet de posant-se d’acord tots plegats per 

treballar en un tema de poble com és un nou centre escolar, doncs iniciem, com dic, el 

tràmit polític, és a dir, el tràmit de que el ple de la corporació aprovi una petició formal 

a la Conselleria a fi de que comenci a dotar de recursos per proveir ja un nou edifici. 

La moció diu així: 

“”” 
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Trenta quatre anys després que l’Ajuntament de Caldes d’Estrac aconseguís que 
l’administració competent d’aleshores bastís l’actual edifici que alberga el CEIP 
Sagrada Família, la comunitat educativa de Caldes està d’acord en que les 
instal·lacions han arribat al límit de la seva capacitat i rendiment.   
 
La degradació continuada i irreductible pròpia del pas del temps, la falta d’espais i la 
impossibilitat d’adequar els existents i bastir-ne de nous d’acord amb les exigències 
educatives actuals en matèria social, de seguretat i d’accessibilitat i el menester de 
modernització de les instal·lacions marquen clarament la necessitat d’un nou 
equipament. 
 
També ho veu així el Departament d’Educació de la Generalitat que considera que 
Caldes es mereix una escola digna. 
 
Ja no es tracta només del previsible augment de l’escolarització pels proper anys - 
Caldes té un parc vigent de 1.900 habitatges i perspectives de més creixement que fan 
preveure una major necessitat d’escolarització ja contemplada en les previsions del 
Mapa Escolar de Catalunya -,  sinó de la racionalització dels usos, de la caducitat de 
múltiples instal·lacions i de la necessitat de nous espais adaptats a les noves 
tecnologies i a les necessitats educatives. 
 
D’entrada, havia semblat que era possible reformar l’edificació actual. Els governs 
anteriors així ho anunciaven, intentant, en bona lògica, mantenir l’entorn privilegiat 
actual. També ho havia pretès la Direcció General de Centres Docents especialment en 
els darrers temps. 
 
A més, el creixement demogràfic i també l’urbanístic, derivat de les previsions del 
planejament vigent fan necessari l’adequació dels equipaments educatius de Caldes a 
les noves circumstàncies. 
 
El Departament d’Educació de la Generalitat també ho veu així i ja ha manifestat a 
l’Ajuntament la conveniència de realitzar la inversió necessària per bastir una nova 
escola. 
 
És per aquests motius que aquesta alcaldia, amb el suport dels Grups Municipals de 
CiU i el PSC, proposa al Ple l’adopció dels següents, 
 
 
ACORDS 
 
 
PRIMER.- Dirigir-se formalment al Departament d’Educació de la Generalitat de 
Catalunya, en tant que administració competent en la matèria, per a que en el termini 
més breu possible inicii els tràmits necessaris per incloure en la seva previsió de 
construcció de centres escolars d’educació infantil i primària (CEIP) la de d’una ESCOLA 
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NOVA a CALDES D’ESTRAC, amb tota la dotació i equipaments que li corresponguin 
d’acord amb les necessitat de la població escolar actual i futura d’aquest municipi. 
 
SEGON.- Facultar a l’alcalde i al regidor delegat d’educació per a que portin a terme 
totes les accions necessàries per a la consecució de l’anterior mandat. 
 
TERCER.- Donar compte d’aquest acord als legítims representants de la Comunitat 
Educativa de Caldes, AMPA del CEIP Sagrada Família, Direcció del Centre Escolar i a 
totes les entitats i associacions de Caldes pel seu coneixement, tot demanant el seu 
suport en aquest procés que ara s’inicia. 
           “”” 

Alcalde: Doncs, bé, com deia jo penso que és un pas molt positiu, un pas que ens 

hem de felicitar tots plegats i en el qual, al menys, en aquest cas estem d’acord. Altra 

cosa és després trobar la ubicació en el qual hi ha diversos criteris i diverses opinions, 

no gaires opcions, però si que al menys iniciem, com dic, un procés que costarà però 

que entre l’ajuda de tots segur que acabarem tenint una escola el més aviat possible. 

El seu torn. 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: Si, bé, nosaltres també dir des del nostre 

grup municipal que ens satisfà que s’hagi arribat a un acord i que la proposta que s’ha 

fet de la moció del grup municipal del PSC, sobre la proposta de l’equip de govern, 

s’hagi acceptat gairebé en la seva totalitat i s’hagi pogut matisar alguns temes que el 

nostre grup no hi podia estar d’acord en aquesta primera proposta que havia presentat 

l’equip de govern i que pensem que no s’ajustaven del tot a la realitat però que s’ha 

arribat a un acord i s’han pogut matisar aquests temes. 

Després també manifestar que el nostre grup està totalment d’acord en que les 

instal·lacions necessiten una modernització i que precisament doncs és marca la 

necessitat d’una reforma completa amb nous espais adaptats a les noves tecnologies i 

a les necessitats educatives i que per tant es fa necessari l’adequació dels 

equipaments educatius de Caldes a les noves circumstàncies que és el que es 

demana en a la moció i en aquest sentit, doncs, evidentment recolzem que el 

Departament d’Educació iniciï els tràmits necessaris per incloure aquesta previsió de la 

construcció d’un nou equipament escolar aquí a Caldes. 

Estem doncs, d’acord en tot això, però pensem des del nostre grup que val la pena 

reflexionar a on ens porta tot això, on ens porta aquesta moció i bé, un cop feta la 

reflexió el que veiem és que aquesta moció ens situa a que després de dos anys i mig, 

gairebé tres anys de govern del seu equip, senyor Arnó, ens trobem amb una moció 

que contempla un tema que tan el seu programa electoral com el nostre programa 

electoral contemplava, que era, doncs, la necessitat de donar a Caldes un equipament, 

dotar a Caldes d’un equipament escolar que s’adapti a les noves tecnologies i a les 

noves necessitats educatives. 

Per tant, estem aprovant una cosa que fa tres anys ja hi estàvem d’acord, vull dir, 

vostès ho portaven en el seu programa electoral i nosaltres també. Nosaltres teníem ja 

un projecte que s’hagués pogut anar desenvolupant. 
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Això per una banda i després també el que segur que no contemplava el seu programa 

electoral, però que en canvi si que ha estat una realitat. És que hi ha hagut això, un 

canvi de competències amb la regidoria d’Educació, hem recordat abans ja quan 

parlàvem dels decrets que la regidoria d’educació que la portava el regidor de cultura i 

salut va passar després a la regidoria d’esports i que a més a més aquest canvi de 

regidoria, això ja ens demostra una mica el que dèiem abans, doncs, aquesta manera 

de fer una mica a salt de mata, aquest canvi de regidoria també ha suposat que ni un 

regidor ni l’altre hagin estat implicats en la negociació del tema de les escoles. 

I això nosaltres no ho podem entendre i no hi podem estar d’acord, perquè pensem 

doncs que els regidors són precisament els que tenen les competències delegades i 

que són els que s’han de responsabilitzar d’aquests temes i en canvi no ha estat així. 

Ens hem trobat que ni un regidor en el seu primer moment ni després l’actual regidor 

que porta el tema d’educació no ha sigut el que ha portat tot el tema de les 

negociacions i ha dut el tema de l’escola amb la comunitat educativa. 

Per tant amb això no hi podem estar d’acord. Però si que li dèiem que estem d’acord 

amb la moció el que passa i el que pensem és que malauradament s’han perdut 

gairebé tres anys, s’han perdut gairebé tres anys, perquè és així. Vull dir el fet 

d’aprovar una moció en la que estem tots d’acord en que hi hagi una nova escola, això 

fa tres anys tan vostès com nosaltres ja ho teníem molt clar i nosaltres ja teníem un 

projecte a desenvolupar. Per tant el nostre vot evidentment, malauradament això, 

malauradament que pensem, doncs, que s’han perdut aquests tres anys. El nostre vot 

serà favorable precisament perquè no es perdi més temps i es tiri endavant aquesta 

proposta. I que Caldes disposi d’un equipament escolar digne i totalment actualitzat. 

Alcalde: Bé, ja li replicaré en un altre moment però la veritat és que ni tan sols amb 

això és capaç de fer un discurs en positiu. Bé. 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: No, perdoni. 

Alcalde: Si, digui, digui 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: El discurs en positiu és que li diem que 

nosaltres evidentment votem a favor aquesta moció. 

Alcalde: L’hem entès  

Portaveu del Grup Municipal del PSC: i que nosaltres la recolzem, però que 

malauradament ens sap greu que hagin passat gairebé tres anys i que estem en el 

punt de partida que és que demanem un nou equipament escolar quan vostès i 

nosaltres fa tres anys ja tenien molt clar que apostàvem per això. 

Alcalde: Miri, la seva aposta era una reforma de l’actual equipament, no pas una 

escola nova. Estem partint i tenim aquesta moció avui al davant perquè el mes de 

febrer va ser el propi departament que després de les negociacions intenses i llargues 

es va manifestar, per primera vegada es manifestava en el sentit de fer un equipament 

nou per substituir l’actual. 

És a partir d’aquí que comencem a treballar en aquest camp i en aquesta àrea. Vostès 

la seva aposta, encara tenim el projecte que ens va costar 12.000 euros, era una 

reforma que ni tan sols era viable i en la qual no hi havia cap document que el propi 

departament digués i s’inclinés per una reforma. Bé, era la seva opció, l’han defensat 
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fins i tot a l’última reunió amb la comunitat educativa, el seu company defensava que 

no hi estava d’acord en fer una escola nova sinó que defensava la reforma de l’actual. 

Bé, ens agrada saber, doncs, que finalment han madurat la seva proposta, han 

madurat i han valorat el fet de que no hi ha volta enrere, no hi ha pas enrere en poder 

discutir si refem un equipament vell o en fem un de nou, òbviament tothom s’inclina 

cap el nou. 

A partir d’aquí comencem a treballar, jo insisteixo li puc replicar en moltes coses, però 

miri, hi ha una cosa que en el primer paràgraf especifica. Diu: “l’administració 

competent”, és a dir, es demana en el primer acord “Dirigir-se formalment al Departament 

d’Educació de la Generalitat de Catalunya, en tant que administració competent en la matèria”, 

en matèria de construir un nou edifici, vostès per activa i per passiva quan han aprovat 

els pressupostos municipals en tot moment sempre han intentat fer veure a la 

ciutadania que el competent en construir l’escola era l’Ajuntament. 

Segur que si no haguessin enrocat en aquest posicionament tan absurd és possible 

que abans haguéssim tingut una resposta del Departament d’Ensenyament i abans 

haguéssim pogut començar a caminar, però òbviament fem i comencem a caminar 

amb passos segurs. 

No ens tirem a cap piscina i prova està que estem d’acord tots a construir un nou 

centre, cosa que fa dos mesos no era així. Per tant jo penso que al final lo que hem 

d’abstreure d’aquí, lo que ha d’abstreure la ciutadania és que estem d’acord en 

construir un edifici malgrat les consideracions i les històries, perquè òbviament no ens 

acabarem posant d’acord en que va fer vostè, en que vaig fer jo, perquè això és cosa 

del passat i òbviament estem aquí perquè en un passat i en anys anteriors s’han fet 

accions diverses, a bé o a mal. Algunes han retardat i altres han avançat, però el que 

està clar és que avui ens trobem en aquí i d’aquí només hi ha un camí que és cap 

endavant per fer una escola nova a Caldes. Moltes gràcies. 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: Bé, doncs nosaltres insistir; el que estem 

defensant aquí és precisament el tema de que apostem per donar recolzament a 

aquesta moció, que és el d’apostar per un equipament nou, però el que no es pot 

permetre, és que, vostè senyor Arnó tergiversi el que és la realitat i que ens digui que 

el projecte que ens van enrocar, ha dit que era un tema a nivell municipal i que aquest 

projecte, doncs, que no hi havia projecte, etc, etc. 

Sap perfectament que el projecte estava aprovat per urbanisme, per educació i que 

precisament urbanisme l’havia aprovat i no l’havia tombat com el que vostès van 

presentar a nivell del Pla de les escoles. Vull dir, això si que és una realitat i és que 

vostès van presentar el pla de les escoles i urbanisme els hi va tombar, els hi va 

tombar perquè suposava un fort impacte a nivell paisatgístic a Caldes perquè el vial 

que vostès havien proposat no s’adequava tampoc a les necessitats de l’entorn i per 

moltes altres qüestions aquest projecte que vostès van presentar urbanisme els hi va 

tombar, en canvi nosaltres el teníem aprovat i avui ja podria ser una realitat. 

Per tant el que no es pot permetre és dir coses que no són i el que si hem de defensar 

és el que realment hi havia en aquells moments, que era un projecte que estava 

aprovat i que havia obtingut el vist i plau tan d’educació com d’urbanisme. 
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Alcalde: Dispensi, de quin projecte està parlant? perquè és que ens està confonent. 

Estem parlant d’una escola nova o d’un pla urbanístic? De quin projecte ens parla? 

D’un projecte de remodelació que està al damunt de la taula que va signar un 

arquitecte tècnic o d’algun altre projecte que encara no hem vist? Perquè escolti, 

centrem-se. 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: No, no. Ja ens centrem. 

Alcalde: Dispensi, és molt fàcil començar que si li han tombat, que si un pla urbanístic, 

escolti, estem parlant d’una escola nova, no estem parlant de cap pla urbanístic de cap 

entorn, parlem d’un lloc, d’una escola nova, d’un equipament municipal. 

Els privats és el seu problema, ja s’aclariran quan els hi correspongui. Nosaltres estem 

parlant d’una escola nova. No barregem. 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: No, és que no barregem els temes senyor 

Arnó. Vostè ens ha dit que nosaltres el projecte que teníem era un projecte que no 

estava ni tan sols aprovat i era un projecte que estava consensuat ja per educació i 

que garantia a l’escola tota una sèrie d’equipaments i d’ampliació del centre escolar i 

això és al que ens estem referint nosaltres, que vol fer veure que nosaltres no teníem 

aquest projecte i aquest projecte hi era, hi era per dotar l’escola, doncs, d’això, de tota 

una sèrie de nous equipaments i deixar-la, doncs, com si fos una escola nova. 

Alcalde: Molt bé. Dispensi però ja han tingut els seus dos torns de rèplica. 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: No, però per al·lusions  

Alcalde: les al·lusions no s’han produit 

Regidor Miquel González: ...és una petita referència només 

Alcalde: Digui’m, digui’m senyor González 

Regidor Miquel González: Bé, com vostè ha dit la moció és una moció presentada 

conjuntament sobre una base que va presentar vostè. El que passa és que ha tret 

vostè el tema de la reunió de l’altre dia, m’agrada que per lo “menos” reconegui que 

aquesta moció és a llarg “plaç” però les necessitats de l’escola que és el que es 

discutia a la reunió no són a llarg “plaç”, són a curt “plaç”. 

Esperem que des de la regidoria d’educació es doni resposta algun dia a les solucions 

de curt “plaç” que necessita l’escola que són reformes, nosaltres pensem que 

integrals, amb un projecte que vostès tenien que per “lo menos”, reconeixen que 

tenien. Sempre han estat en el “limbo” de si estava o no estava, avui reconeixen que 

estava i només donar-li un exemple. Vostès es van comprometre que aquest estiu 

l’Institut estaria programat, projectat i fet. Aquest estiu hi ha 25 nanos de Caldes que 

van a l’Institut i van en barracons. Vostès fa dos anys el regidor es va comprometre a 

que Sant Vicenç tindria Institut nou, vostè va sortir en una foto. 

Per tant quan parlem de llarg “plaç”, parli amb un projecte fidedigne i amb una 

resolució sobre tot quan els “afectats” són els nens i nenes de Caldes. 

Hem presentat la moció conjuntament i no tenim cap problema en parlar d’escola nova 

o de gran reforma, ja va sentir vostè la direcció, encara que parli a la pàgina web que 

tothom estava d’acord, sap perfectament que hi havia discrepàncies sobre l’ubicació, 
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sobre el lloc. Això ho sap perfectament i per això no ha hagut una moció conjunta 

sobre l’ubicació de l’escola del CEIP però, a veure, quan parli de llarg “plaç”, nosaltres 

parlem de llarg “plaç” en el tema de l’escola nova, però l’escola necessita moltes 

reformes, molta inversió i a veure quin tipus de solució?, són vostès el govern i és 

vostè, el regidor d’educació serà al final el que haurà de donar explicacions el 2011 del 

que ha fet i del que ha deixat de fer. 

Sobre tot quan tenim l’exemple de l’Institut i en moltes altres coses que aquest equip 

de govern ha començat i ha venut en notes de premsa i a la premsa i després no s’ha 

visualitzat en res. Li recordo la foto seva a la porta del Departament d’Educació, em 

sembla que ningú li va denegar que podés demanar una escola nova i de veritat al 

final de tot em complau que un Govern Socialista de Progrés i d’Esquerres al final 

aposti per l’escola d’aquest poble, aposti per una escola nova i no com quan anàvem 

al govern de Convergència que ens trobàvem que estava tatxat amb una “x” per 

anul·lar l’escola d’aquest poble. Gràcies. 
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Alcalde: Senyor González jo no sé si parla per ignorància, entenc que no és mala fe. 

Miri! la construcció de l’Institut és competència del Departament d’Educació i això em 

sembla que ho sap vostè i ho saben tots els presents i tots els que ens escolten, per 

tant, si es demora la construcció de l’Institut ha d’anar al Departament d’Educació a 

reclama’ls-hi. 

Home, m’agrada que parli de quan Convergència governava a la Generalitat perquè 

vostè quan era president de l’AMPA, precisament va tindre que recórrer en els regidors 

de l’oposició, que era llavors, de Convergència i Unió de Caldes a fi d’aconseguir un 

professor addicional perquè el govern de Caldes presidit pel seu alcalde, i parlem del 

PSC, es negava a intercedir per tindre un professor més a l’escola de Caldes. I vostè 

era president de l’AMPA i va recórrer als regidors de l’oposició per poder intercedir, per 

tant escolti si hi havia una creu, ja m’agradaria saber qui l’havia posat, si aquest costat 

o l’altre. 

Però insisteixo, si us plau, el tema de l’Institut i el tema de les obres, jo sempre li he dit 

que hi havia un projecte de reforma, un projecte insuficient, no estava aprovat i ja està, 

i ja està, ha costat 12.000 euros que teòricament per 600.000 euros es reformava 

l’escola i ni el propi Departament d’Ensenyament, ni ningú avalen aquest projecte, 

perquè es va presentar dos mesos abans de les eleccions del 2007 i tots ho 

recordarem. Corre cuita es va fer un projecte per dir que es pretenia reformar l’escola, 

estem parlant ja d’anar a més llarg termini i òbviament qualsevol equipament nou i més 

d’aquestes característiques comporta un temps, per un moment determinat s’ha de 

començar i estem començant oficialment. 

Extraoficialment han hagut reunions i per això tenim les notificacions del Departament 

d’Ensenyament i si us plau no ens torni a barrejar el fet de que si l’Institut ens vam 

comprometre. Escolti, miri l’Institut es construeix al poble veí i és el Departament 

d’Ensenyament el competent en la construcció, per tant si és el Departament 

d’Ensenyament és el Departament d’Ensenyament i és a la seva conselleria que s’ha 

d’anar a reclamar si triga més o menys la construcció. No a l’Ajuntament de Caldes el 

qual l’únic que fa és adscriure els seus alumnes en aquest Institut. 

Regidor Miquel González: Bé, agrair la puntualització. 

Si clar la competència és del Departament d’Educació però el compromís és del 

regidor. El compromís és del regidor en un ple i el canvi d’adscripció és de 

l’Ajuntament com vostè ha dit per tant vostès van fer el canvi d’adscripció. Tenim per lo 

menos un projecte sobre la taula, per tant la competència és del Departament 

d’Educació, però el compromís és del seu regidor. Que en aquell moment es va 

equivocar? Possiblement a lo millor per això es van canviar. 

En relació al passat, d’entrada no m’agrada gaire parlar del tema del passat, només 

una petita puntualització per anar al punt següent. Com a president de l’AMPA em vaig 

moure amb l’oposició, em vaig moure amb el govern, em vaig moure allà on m’havia 

de moure, però la persona que estava al meu costat al Departament d’Educació quan 

vam anar a reclamar tot el que vam reclamar, era el senyor Joan Rangel, els regidors 

de l’oposició no van aparèixer. 
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A partir d’aquí vostè prengui consciència del que acaba de dir i de la valoració de les 

seves paraules. La persona que estava al Departament d’Educació amb un director 

general de Convergència i Unió al costat de l’AMPA reclamant el professor nou, 

reclamant les inversions a l’edifici de l’escola era el senyor Joan Rangel. A partir d’aquí 

com que ja sap més informació, per lo menos destapem moltes de les cosetes que va 

dient, com que abans no havien inversions, com que abans els governs no ajudaven. 

Bé, creiem que abans els govern invertien en l’escola cosa que durant aquests tres 

anys vostè ha rebut més de cent milions de les antigues pessetes i no ha invertit ni un 

euro en l’escola, i bé, a partir d’aquí tenim la moció, li demanem al regidor i a l’alcalde 

que comencin a treballar després de dos anys i mig o de quasi tres anys. 

Nosaltres la sensació que tenim és que vostès van apostar per un projecte urbanístic 

que no els hi ha sortir bé, és la sensació que nosaltres tenim i sobre sensacions 

podem estar aquí discutint fins demà i que aquest pla urbanístic li ha sortit malament, a 

partir d’aquí comencin a treballar, demanem aquesta escola nova i demanem, sobre 

tot una escola digna. Moltes gràcies. 

Alcalde: Molt bé. Doncs, vots a favor? ho farem a mà alçada si no els hi sap greu. 

Doncs, queda aprovat per unanimitat. Moltes gràcies i felicitats a tots per començar. 

S’ha presentat una altra moció, aquest cop del grup municipal socialista 

 MOCIÓ SOBRE EL MUR DE CONTENCIÓ DE LA CARRETERA SANT VICENÇ. 

Si són tan amables, si us plau 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: És una moció que presenta el nostre grup 

municipal sobre el mur de contenció de la carretera de Sant Vicenç donat que des de 

que es va acabar aquesta obra, la segona part finalitzada hi ha hagut una sèrie de 

deficiències i pensem doncs que estaria bé poder demanar un estudi a càrrec del 

col·legi d’enginyers per tal de que es garanteixi la seguretat en relació a aquest 

projecte. 

La moció diu així: 

“”” 

El Grup Municipal Socialista d’acord amb l’article 26 del Reglament Orgànic Municipal, 
presenta per a la propera sessió plenària la següent  
 
MOCIÓ SOBRE EL MUR DE CONTENCIÓ DE LA CARRETERA SANT VICENÇ 
 
El mur de contenció era una de les obres previstes en el FEIL 2009 ( Fons d’Inversió 
Estatal  Local ) promogut pel Govern de l’Estat per finançar obra pública d’execució 
immediata per ajudar a combatre l’atur a tots els pobles de l’Estat. 
 
Una inversió en aquest projecte de 106.176.11 euros, que afecta el tram entre cap 

d’Alba i Escales del Fondo. 
 
El dia 8 de desembre de 2009 es van donar per finalitzades les obres del mur de la 
carretera de Sant Vicenç i es va obrir la circulació a la zona. 
 
El 23 de desembre després d’uns dies de pluja va començar a desprendre´s sorra, que 
descalçava les pedres petites, algunes d’uns 20 cm, d’ entre les pedres grosses, amb 
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perill de precipitació i urgentment es va haver de fer una intervenció per garantir 
l’estructura de mur i la seguretat dels vianant i  s´ha hagut de col.locar una xarxa com 
a mesura de protecció.  
 
La sorra del mur s´ha seguit desprenent i cada vegada les pedres petites han quedat 
més descobertes i en la part superior s´ha format una gran esquerda. 
 

En aquest sentit 
 
PROPOSEM 
 
Que s´encarregui al Col.legi  Professional d’Enginyers un estudi de seguretat complet 
a càrrec d’ un enginyer extern a l’empresa que ha fet l´obra i a banda dels informes 
que poden emetre els tècnics municipals. 
 

””” 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: Aquí ens agradaria, doncs, mostrar el que 

tothom ja té vist, com és la xarxa que s’ha hagut de col·locar en una obra que s’havia 

donat per finalitzada el 8 de desembre i després també mostrar l’esquerda a que fem 

referència en el mur, és una esquerda que està en a la part superior, comença 

pràcticament per aquí i “bueno” té molta allargada, val?. 

Llavors donat que hi ha hagut tots aquests problemes i que s’ha hagut de col·locar una 

xarxa perquè es començaven a caure les pedres i descalçar el mur i que ara s’ha vist 

aquesta esquerda que ja comença a ser considerable, doncs, en aquest sentit 

proposem, el nostre grup proposa, que s’encarregui al col·legi professional d’enginyers 

un estudi de seguretat complet a càrrec d’un enginyer extern a l’empresa que ha fet 

l’obra i a banda dels informes que poden emetre els tècnics municipals, aquesta és la 

proposta, la moció que presentem i que esperem, doncs que sigui votada 

favorablement perquè tots nosaltres i a nivell de poble ens quedarem més tranquils. 

Alcalde: Bé, miri els projectes que realitza aquest ajuntament van visats pel propi 

col·legi, pels col·legis professionals corresponents, cosa que abans no succeïa. El 

projecte va estar en exposició pública el temps que va fer falta, era el moment de fer 

al·legacions i el fet d’estar visat és una garantia professional, òbviament si vostès 

volen proposar que el col·legi professional d’enginyers facin un estudi de seguretat, 

miri, encarregui’l, en tot cas el paguen vostès, si hi ha discrepàncies els hi abonarem la 

diferència i si n’hi ha llavors encarreguem un estudi independent. Òbviament garantim 

els projectes, amb el visat corresponent és garantia i confiança dels tècnics 

professionals que intervenen i per tant, torno a insistir, si vostès el volen encarregar 

se’n poden fer càrrec i si volen l’encarreguem nosaltres a càrrec de la seva partida 

destinada al grup municipal socialista. No hi hauria cap mena d’inconvenient i si tant 

els preocupa la seguretat, estic segur que acceptaran. Moltes gràcies. 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: Bé, a veiam, nosaltres el que estem discutint 

no és el projecte que si volguéssim entrar en el projecte també podríem discutir perquè 

a nosaltres ens a sembla que no és el projecte més adequat per l’entorn on està 

ubicat, és un mur de pedres i de dimensions megalítiques que pensem que no s’ajusta 

en absolut a l’entorn El nostre projecte, era un projecte d’un talús verd, que respectava 

l’entorn a diferència d’aquest mur de pedra de dimensions megalítiques. El nostre 
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projecte respectava l’entorn formant les terrasses amb uns talussos verds a diferència 

d’això. 

Però no estem parlant ara del projecte. El que estem parlant és de les deficiències que 

han sortit posteriorment en aquest projecte. En el moment que vostès van aprovar 

aquest projecte evidentment que no estava previst que passés el que ha passat en 

aquest mur. Però clar, ens sembla molt preocupant i inexplicable que hi hagi 

problemes i deficiències de seguretat en aquest mur quan vostès el vuit de desembre 

ja el van donar per acabat. Per tant és un mur que s’acaba de fer i en el qual el 8 de 

desembre es dona per acabat i que després, doncs, a partir del 23 de desembre i a 

conseqüència de les pluges es produeixen una sèrie de problemes i a corre cuita el dia 

24 de desembre al matí l’empresa ha de fer treballs per aturar els problemes. 

Després, d’això, d’aquest corre cuita, ràpid-ràpid, doncs a solucionar el tema, per 

bàsicament els temes de seguretat ens trobem que s’ha de posar la xarxa, aquesta 

xarxa no estava prevista en el projecte, quan vostès van visar aquest projecte, aquesta 

xarxa no estava prevista. 

Per tant hi ha hagut tota una sèrie de deficiències que han anat sorgint posteriorment 

perquè l’obra no està ben feta, l’obra no està ben feta i això és el que ens preocupa, 

ens preocupa, doncs que contínuament segueixin caient pedres d’aquestes petites que 

es troben en aquí  Aquesta foto és de quan van començar a caure les primeres pedres 

i aquí hi ha una mostra de totes les pedres que van anar caient quan el mur es va anar 

descalçant i ara segueixen caient, cada vegada hi ha més forats en el mur de les 

pedres petites que van caient. 

Més aquesta esquerda que és una esquerda com els hi deia d’unes grans dimensions 

per tant a nosaltres el que ens preocupa és això i el que demanem és simplement que 

a banda dels estudis, del projecte que ja va fer l’empresa en el qual no estava previst 

ni que sortissin aquestes esquerdes, ni que s’hagués de posar aquesta ortopèdia, que 

és aquesta xarxa, doncs que es faci un estudi pel col·legi d’enginyers, que es farà un 

estudi neutral, es farà un estudi en el que podrem tenir-hi la màxima confiança i tant 

vostès com a govern, tan nosaltres com oposició, com tots els veïns de Caldes, que 

n’hi ha que estan preocupats perquè veuen el que està passant en aquest mur, doncs 

tindrem la tranquil·litat, de que les coses s’han fet ben fetes. 

Simplement és això, nosaltres desitgem que el col·legi d’arquitectes un cop hagi fet 

aquest estudi complert de seguretat digui que el mur està en condicions i el mur està 

ben fet, però en aquests moments no tenim aquesta garantia i com que no tenim 

aquesta garantia demanem que el govern que és qui ha fet aquesta obra es 

responsabilitzi de demanar aquest estudi a nivell del col·legi d’enginyers per garantir, 

que les coses estan bé i que no ens hem de preocupar, simplement això. 

Però pel que veig vostès no tenen intenció de demanar aquest estudi i veurem que 

passa amb aquest mur, perquè fa tot just dos mesos o dos mesos i mig que s’ha 

acabat i totes les deficiències que ja hi ha hagut. 

Alcalde: Miri em sembla molt aventurat intentar posar la por al cos a la gent. En primer 

lloc, en quins criteris es basen vostès per dir si una obra està ben feta o mal feta? Pels 

seus criteris personals? 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: No, no 
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Alcalde: Permeti’m, en tot cas quan algú és capaç de dir que una obra està mal feta 

ho ha de portar amb informes tècnics corresponents, és molt aventurat i jo penso que 

molt temerari intentar posar la por al cos de que el mur està mal fet, o aquesta obra 

està mal feta. 

Permeti’m, el tema de l’esquerda que surt a la part superficial, a la part de dalt de tot 

en la qual s’han compactat terres per tant no és el mur definitiu, sinó que la part final 

serà on anirà el mirador i s’acabarà d’urbanitzar la carretera de St. Vicenç, Fondo, és 

compactació de terres i el moviment de compactació en qualsevol obra es produeixen 

moviments d’assentament lleuger i estem parlant que són esquerdes que es 

produeixen a la sorra compactada, en cap cas a cap pedra i a certa distància de les 

pedres, òbviament. 

Vam actuar amb diligència no a corre cuita, es va fer venir els tècnics i van considerar 

posar una xarxa, com xarxes n’hi ha si si fixen en bona part dels murs existents al 

costat de la carretera nacional II, també. 

I ara, permeti’m que li parli del seu projecte. Jo entenc que els hi és difícil a vegades 

parlar de temes tècnics però miri vostès tenien dos possibles projectes, dos, un que 

constituïa des de la punta de Cap d’Alba per entendre’ns fins a les escales del Fondo. 

Era un mur de pedra, de contenció de pedra que vostès van aprovar per valor de cent 

mil i pocs euros i després en tenien un altre que era un arranjament atalussat de 

vuitanta o noranta mil euros que ocupava només una quarta part de la resta de les 

escales del Fondo, és a dir, vostès pretenien fer una espècie de gunitat verd, per 

entendre’ns i perquè ens podem fer a la idea, a la qual ocupaven una part on hi havia 

l’esllavissament, que allò si que era un perill i que vostès no van actuar per incapacitat, 

òbviament, perquè van estar durant molts anys amb allò que els hi queia. 

El que s’ha fet és que pel mateix preu s’ha cobert tot el mur de contenció, altrament 

perquè els sistemes constructius són diferents, però el de 106.000 euros vostès en 

aquí també tenen una certa mancança d’informació perquè, no perquè no se’ls hi hagi 

donat sinó perquè no l’han sabut analitzar. 

I és que són dos trams de mur i el total ha estat de dos-cents tres mil aproximadament 

a dos-cents set mil, per tant estem parlant de dos trams. Un que vostès ja tenien 

previst de pedra que aniria a la banda de la carretera, per tant la més vistosa i l’altra 

que pretenien fer un pedaç a les escales del Fondo. 

Òbviament hem optat pel sistema constructiu de les pedres, de rocalles, que no està 

acabat, la Diputació en aquests moments està finalitzant el projecte d’arranjament de 

vegetació de tot aquest mur i la veritat és que quan estigui en prou flora òbviament, 

pràcticament no es veurà cap pedra i estem per continuar la segona fase, tal com els 

hi vam comentar en altres ocasions, l’urbanització de tota la part de dalt, des de 

l’escola fins a la baixada de Cap d’Alba. 

Per tant la urbanització de la part de Dalt no està finalitzada. El mur són grans blocs de 

pedra que entre ells hi ha petites escletxes que s’han d’acabar cobrint a posteriori en 

planta que fixa la sorra i amb les pluges òbviament, per això s’ha posat la xarxa, 

perquè entre els grans forats s’esllavissa la sorra, però no només aquí, sinó en 

qualsevol altre mur de pedra dels existents. 
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Ha passat en els murs que van fer vostès, que són de les mateixes característiques, 

en aquells no hi havia cap problema de perill, en a la zona del cementiri i a la zona del 

dipòsit del carrer Mn. Cinto Verdaguer i altres propietaris de finques particulars a 

Caldes se’n poden veure d’aquestes dimensions, òbviament potser no tan grans 

perquè ha sigut una obra important però que ha “solventat” el tema de l’esllavissament 

de la carretera de St. Vicenç. Quan aparcàvem els cotxes i deixàvem les criatures hi 

havia un perill d’esllavissar-se, no tan sols la carretera sinó els cotxes i les criatures 

amb les mares. 

Penso que ha sigut una solució constructiva adient, insisteixo, no està acabada i em 

sembla molt aventurat afirmar de la manera que s’afirma. Penso que les seves 

afirmacions són gratuïtes el fet de que aquesta obra no està ben feta. 

Jo li agrairia que quan fes aquest tipus d’afirmacions les acompanyés d’algun 

document, però, torno a insistir, si vostès creuen que el col·legi d’enginyers ha de fer 

un informe complementari a tots els que s’han visat, no estem pas dient-li que no ho 

facin. Paguin-ho vostès i ens l’entreguen que segurament ens servirà per tot, vostès 

estaran més tranquils, però òbviament hauran utilitzat els seus propis recursos per 

pagar allò que gratuïtament demanen, llavors si resulta que hi ha discrepàncies, ja 

n’encarregaríem un altre. 

Escolti’m, i si vol li torno a insistir, el fem nosaltres i li carreguem a la seva partida que 

estic segur que gustosament cediran pel bé comú, si tan creuen que hi ha tant de 

perill, estic segur que podran cedir les aportacions que reben cada tres mesos a fi de 

fer un informe d’un enginyer que ens a servirà per tot. Moltes gràcies. 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: Bé, senyor Arnó. Vostè diu que amb criteris 

personals, doncs diem que el mur no està ben fet precisament el que nosaltres diem, 

el que diem és que s’han detectat una sèrie de deficiències i que es van detectar 

aquestes deficiències tot just es va acabar de fer el mur i que precisament a arrel 

d’aquestes deficiències nosaltres el que demanem és precisament la opinió 

d’especialistes i en aquest cas l’opinió d’especialistes a nivell del col·legi d’enginyers 

perquè dictaminin realment si aquest mur compleix amb els temes de seguretat o no, o 

sigui vostè no entén el que nosaltres li estem demanant. 

Nosaltres li estem demanant que precisament donat els antecedents d’aquest mur, 

donat que és una obra que es va acabar a finals de desembre i que hi ha hagut tota 

aquesta sèrie de deficiències i de irregularitats, que demanem precisament l’opinió 

d’uns experts. Això és el que nosaltres demanem, precisament, doncs, perquè hi ha 

hagut tots aquests antecedents. 

Després, vostè opina sobre el projecte anterior del mur i vostè parla com si també fos 

el gran enginyer, ens diu que nosaltres no parlem en conseqüència i que desconeixem 

el que nosaltres diem. 

A veiam, vostè parla d’uns projectes que no haguessin garantit, que no haguessin anat 

bé, aquests projectes estaven signats per un enginyer cosa que aquest mur no l’ha fet 

un enginyer, l’ha fet una aparelladora. El mur el projecte anterior estava signat per un 

enginyer, aquest mur l’ha fet una aparelladora. Per tant nosaltres el que deixem sobre 

la taula és que es faci aquest estudi. 
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Hi ha una garantia per part de l’empresa que ha fet el mur i no volem que es perdi 

aquesta garantia i ens a sembla que per responsabilitat de l’equip de govern hauríem, 

doncs, d’exigir en aquesta empresa que faci un estudi de seguretat i que sigui 

precisament l’empresa perquè no es pugui perdre aquesta garantia que en aquests 

moments si no es fa res ens trobarem que el mur quedarà amb deficiències i l’empresa 

no se’n responsabilitzarà. 

Per tant nosaltres el que demanem és l’estudi aquest del col·legi d’enginyers per exigir 

a l’empresa que precisament actuí i esmeni el que en aquest moments pensem que no 

està com hauria d’estar amb una obra que fa poc que està acabada de fer. 

Alcalde: Vostè ja dona per fet que el mur està mal acabat. 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: És que hi ha una xarxa senyor Arnó 

Alcalde: La xarxa,  

Portaveu del Grup Municipal del PSC: quines obres 

Alcalde: dispensi’m, la xarxa, 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: quina obra 

Alcalde: Miri, jo li explico. La xarxa es posa precisament per garantir que qualsevol 

obra d’aquestes característiques necessita tot un cicle anual d’intempèrie a fi, doncs 

de que esquerdes, petites deficiències d’alguna roca, doncs puguin solventar-se i per 

tant es cobreixin i no ocasionin cap problema. 

A tot arreu veurà que bona part del mur tenen xarxa. 

Però, miri, escolti farem una cosa. En a la moció que vostès presenten i posarem un 

epígraf més, un altre punt de resolució. Tot això a càrrec de la partida que el grup 

municipal del partit socialista disposi, se li entrega cada trimestre i així es garanteix 

vostè que li aprovem la moció, que li sembla? 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: Miri, doncs a nosaltres ens sembla que en 

lloc de posar l’epígraf aquest en relació al grup municipal el que hi podríem posar és el 

seu sou. 

Alcalde: Però, sap que passa que ho presenten vostès això 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: senyor Arnó, si no hi vol posar el seu sou 

doncs el que podríem fer és que vagi a càrrec de l’empresa que ha fet el mur. 

Alcalde: És que miri 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: això seria responsabilitat, això seria 

responsabilitat de l’equip de govern 

Alcalde: Senyora Rosabel 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: i no voler, doncs, no atendre aquesta petició 

que simplement és un estudi del col·legi d’enginyers perquè ens digui que realment no 

hi ha cap problema i que es pugui garantir la seguretat. 

Alcalde: Miri, però és que llavors hauríem de demanar un estudi en el col·legi 

d’enginyers de tots els murs a totes les obres públiques. 
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Portaveu del Grup Municipal del PSC: No, a tots els murs, no. Senyor Arnó 

Alcalde: Si li sembla també en demanem un per la Fundació Palau i en demanem, és 

a dir, demanem un estudi 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: No, senyor Arnó 

Alcalde: Per totes aquelles obres públiques realitzades 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: Senyor Arnó 

Alcalde: Escolti, sap que?, li posem a càrrec del seu sou que és més elevat que el 

meu i així tots contents 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: No, perquè el meu no és de competència 

municipal, per tant 

Alcalde: Però el paguem tots igual 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: Aquí s’hauria de posar al càrrec del seu sou  

Alcalde: No, no, escolti’m 

Portaveu del Grup Municipal del PSC:    que es paga des d’aquest ajuntament i el 

paguen tots els caldencs i caldenques  

Alcalde: Si, senyora, igual que el seu 

Portaveu del Grup Municipal del PSC:  Senyor Arnó, senyor Arnó, la tècnica 

Alcalde: Vol que afegim això o no? 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: No, jo li explico, la tècnica del mur un cop fa 

l’informe, un cop han passat tots aquests esdeveniments diu que no garanteixen la 

seguretat del mur, diu que aquesta xarxa possiblement no es podrà treure, i això és un 

informe que està en a l’expedient del projecte 

Alcalde: I? 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: I?, que li sembla, doncs. 

Alcalde: I? 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: Que li sembla que un mur acabat de fer porti 

una xarxa d’aquestes característiques, 

Alcalde: escolti, miri 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: que és una ortopèdia perquè potser la 

persona que va fer aquesta obra li venia grossa. 

Alcalde: Dispensi el mur que hi ha de contenció anant cap al poliesportiu, té una xarxa 

metàl·lica. O, és que no se’n recorda que la van posar vostès? també 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: Però bueno, la xarxa metàl·lica és una xarxa 

molt posterior estem parlant d’una obra que es va acabar el 8 de desembre, és una 

obra que es va acabar el 8 de desembre i que teòricament es va donar per bona. 

Alcalde: Molt bé 
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Portaveu del Grup Municipal del PSC: I el 8 de desembre senyor Arnó em consta 

que quan vostè va voler obrir el pas a la circulació, el 8 de desembre la policia li va fer 

notar que això no estava en condicions de que s’obrís al pas i vostè tan si com no va 

voler obrir el pas i després que va passar, que el 23 de desembre amb les pluges, van 

haver de tornar a tancar el pas i vostè va fer un decret donant les responsabilitats a 

l’empresa i a la policia quan la policia ja l’havia informat que això no estava en 

condicions perquè s’obrís al pas. 

Alcalde: Vostè es confon d’informes 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: Jo no em confonc d’informes, senyor Arnó,  

Alcalde: Per a mi que els deu barrejar  

Portaveu del Grup Municipal del PSC: No, no barrejo res, no barrejo res, 

Alcalde: Que està dient, que està dient? 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: És vostè que no vol atendre el que li estem 

plantejant ara senyor Arnó. 

Alcalde: Miri, senyora Rosabel, senyora Rosabel,  

Portaveu del Grup Municipal del PSC: És vostè el que no vol atendre 

Alcalde: Afegim el fet d’on anirà carregada aquesta despesa o no? 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: pot tornar-ho a repetir si us plau? 

Alcalde: Si, dona, li afegim la partida on anirà carregada aquesta despesa? 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: Miri, senyor Arnó jo li contesto amb el que diu 

l’arquitecte tècnica, la senyora Laura Melchor Robledo, que és l’aparelladora, no 

l’enginyera que va fer aquest mur, i diu 

Alcalde: Competent amb el tema per cert 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: En el seu informe diu: “es recomana aquesta 

malla durant tot el primer cicle, podent quedar protegint el mur indefinidament” 

Alcalde:  podent, podent, i, i? 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: considerem que la problemàtica no afecta al 

mur en cap dels casos però si la seguretat de les persones que puguin circular per 

sota d’aquest 

Alcalde: i? 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: Això és el que diu l’informe 

Alcalde: i? 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: de la persona que va projectar el mur i està 

obert, està obert, vull dir l’informe de l’aparelladora 

Alcalde: El problema és que vostè no sap llegir els informes, però “bueno” 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: “Bueno”, vostè no sap entendre el que no li 

convé això és el que passa 



AJUNTAMENT DE CALDES D’ESTRAC                                                                 PLE 04/10 –- 29 de març de 2010 23 

 

 

Alcalde: Podem estar fins demà però em sembla que avorriríem     

Portaveu del Grup Municipal del PSC: em sembla que és molt clar l’informe 

Alcalde: Podem estar fins demà però em sembla que avorriríem els espectadors 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: Senyor Arnó em sembla que és molt clar el 

que diu aquest informe sobre la seguretat de les persones 

Alcalde: Si, si, si, si     

Portaveu del Grup Municipal del PSC: no queda garantida. I a més a més de la seva 

tècnica ho posa de manifest. 

Alcalde: Però, acabi-ho tot, si us plau, acabi-ho tot. 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: No, no. Ja està 

Alcalde: Acabi-ho tot. Torni-la a llegir, si us plau. 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: No, llegeixi-ho vostè, però aquí el que diu és 

això. 

Alcalde: Li està dient que si no es posa la malla podria no garantir, però amb la malla 

queda garantit  

Portaveu del Grup Municipal del PSC: Això és el que vostè diu, això és el que vostè 

diu senyor Arnó, però aquesta malla a més a més, a més a més, miri quina mesura de 

protecció, quina mesura de protecció eficaç és una malla que queda oberta per aquí i 

per aquí, aquí tenim un forat 

Alcalde: Però, no li hem dit que s’ha de repoblar. No li hem dit que s’ha de repoblar 

amb vegetació tot això? 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: I la carretera està oberta i el pas també i 

llavors aquí no hi ha seguretat. Per tant demanem l’informe aquest. 

Alcalde: Molt bé, votem la moció, si us plau?. El seu posicionament? 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: El nostre posicionament evidentment és a 

favor de que es demani aquest estudi del col·legi d’enginyers 

Alcalde: El nostre és a favor només si s’imputa en càrrec de la seva partida 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: Nosaltres és a favor, evidentment si s’imputa 

a càrrec de l’empresa 

Alcalde: Doncs miri, doncs queda rebutjada. Per 4 vots en contra de la moció del Grup 

Municipal de CIU i 3 vots a favor del Grup Municipal del PSC. 

En principi, passaríem al següent punt 

6. PRECS I PREGUNTES 

Alcalde: No hi ha precs i preguntes que s’han presentat per escrit, si que m’agradaria 

fer algun aclariment, en el darrer ple que vam aprovar l’adhesió a l’entitat AMTU que 

és el transport urbà, o sigui l’Agrupació de Municipis en Transport Urbà Municipal. 

Vostès insistien en que l’Ajuntament de Sant Vicenç no hi era. Doncs, miri, en la pròpia 

pàgina web consta que l’ajuntament de Sant Vicenç hi figura. 
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Portaveu del Grup Municipal del PSC: no, però no a la documentació 

Alcalde: Per acord de ple de data 26 de març de 2009. Tot i així el que votàvem era 

l’adhesió de Caldes no de Sant Vicenç, però bé, a títol informatiu sàpiguen que Sant 

Vicenç i era des del 2009. 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: No, però senyor Arnó, permeti’m. En a 

l’informe que vostès van portar aquí, al dictamen Sant Vicenç no hi era. Vostè ho va 

llegir en aquí  

Alcalde: Si, si, si 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: i Sant Vicenç no hi era. Ara, no ens digui que 
hi era. Perquè no hi era. 

Alcalde: Si perquè miri, va entrar abans d’ahir. 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: Senyor Arnó, clar, va entrar abans d’ahir el 
deuen haver posat el dia que vostè, ho va dir. 

Alcalde: 26 de març de 2009 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: El dia que vostès van portar el dictamen amb 
tota la documentació, aquí el municipi de Sant Vicenç no hi sortia. 

Alcalde: Però que en vol fer un tema de debat d’això? 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: Aclarir, simplement aclarir. 

Alcalde: Jo, li aclareixo 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: Vostè diu que hi era i jo li dic que el dia que 
vostè va portar això a aprovació al ple, no hi era. 

Alcalde: Bé, recomano a tot el públic que se’n vagi a la pàgina web de AMTU, entitats 

adherides i veuran els que estan adherits i des de quan. 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: Doncs, jo recomano que si tenen possibilitat 
demanin la informació en que es va portar a aprovació al ple, al ple anterior i veuran 
com a la documentació que se’ns va lliurar no hi era. 

Alcalde: Molt bé. I després també vam fer una petició vostès, en la qual ens deien que 

no sabien on sortia l’adhesió, si el pacte subscrit entre l’empresa Caldes XXI i 

l’Ajuntament de Caldes a fi de satisfer una quantia de 120.000 euros en concepte de 

lloguer i vostès ens deien, doncs que l’alcalde no sabia de que parlava, perquè 

òbviament no estava en cap Junta de Govern, era més o menys així? 

Regidor Miquel González: No, no vostè va afirmar que s’havia aprovat en una Junta 
de Govern. 

Alcalde: Si, doncs, he de rectificar, tenia vostè raó es va aprovar en un Ple, en el qual 
vostès hi eran. 

Regidor Miquel González: En un Ple? 

Alcalde: No, en una Junta de Govern. 

Regidor Miquel González: en quin ple? Home, per favor!, per favor! 

Alcalde: Es va aprovar, perdoni, en Junta de Govern, si la d’11 de gener de 2010. 

Regidor Miquel González: Ara, en Junta de Govern 
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Alcalde: “Vale”. I també es va aprovar, val?, en el Consell d’Administració de la qual 

vostè també en forma part 

Regidor Miquel González: Dintre del pressupost 

Alcalde: Vostè forma part del Consell d’Administració de l’empresa Caldes XXI i per 

tant 

Regidor Miquel González: No, no es va aprovar cap contracte, es va aprovar dintre 
d’un pressupost. 

Alcalde: “Bueno” 

Regidor Miquel González: I lo que li vam preguntar és: en quina Junta de Govern es 
va aprovar 

Alcalde: Doncs, miri Junta de Govern, 11 de gener de 2010, punt número 9. Més que 
res perquè ho sàpiguen buscar un altre dia. 

Regidor Miquel González: Ho mirarem. 

Alcalde: I, en principi, em sembla que no hi havien més temes. Preguntes verbals? 

Regidor Miquel González: Bueno vam deixar unes preguntes  

Alcalde: A la comissió si se’n recorda els hi vam demanar si us plau que ens les 
passessin per escrit, perquè la transcripció era bastant borrosa, per dir-li d’alguna 
manera. I si us plau, jo els hi agrairia que ens les passessin per escrit, que no tenim 
cap inconvenient en poder-s’hi contestar totes 

Regidor Miquel González: L’acta estava bé. 

Alcalde: No l’acta l’hem aprovat avui 

Regidor Miquel González: Les preguntes estaven ben formulades i com sortia a l’acta 
estaven ben posades 

Alcalde: L’acta l’han aprovada avui 

Regidor Miquel González: Si, però les preguntes a mi m’ha semblat que estaven bé. 

Alcalde: Si, però miri hi ha unes preguntes que són bastant, diria, mal entenedores i 
quan que després les contestem ens agafem l’”a” per la “b”, jo li agrairia, que, i a més 
es va comprometre, certament, a que ens ho passaria per escrit, li vam demanar a la 
Comissió Informativa del dimecres. Si us plau, passi’ns-ho per escrit. No ens l’han 
passat, jo els hi agrairia que ens les recollissin, les passessin per escrit. Si us plau, faci 
la transcripció del que realment volen dir les preguntes, perquè hi ha moments en que 
ens confonem i amb molt de gust li respondrem en el proper ple. I si en vol fer alguna 
altra verbal. 

Regidor Miquel González: No, la veritat. És que quan un rep una acta d’un Ple on 
estan les preguntes escrites i estan correctament, i s’entenen perfectament el sentit i el 
significat i més amb el seu nivell. Jo a lo millor nosaltres amb el nostre nivell... 

Alcalde: no és qüestió del meu nivell, és qüestió de que entengui bé les preguntes 

Regidor Miquel González: però amb el seu nivell estic convençut que si, perquè 
encara ens falta de fa quatre mesos la dels contenidors de Torrevella que es van 
confondre amb la Riera. Aquesta tampoc la contestaran? 

Alcalde: Si, els contenidors de Torrevella estan clausurats perquè s’estan utilitzant els 
contenidors situats en un altre entorn. A l’altre costat de carrer. 
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Regidor Miquel González: Hi haurà alguna solució pels soterrats, o no? És el que els 
preguntava, que es farà amb aquells contenidors. 

Alcalde: Ja li he contestat 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: No! No ha contestat. 

Alcalde: Una altra pregunta 

Regidor Miquel González: Bé, vostès no contesten a cap de les preguntes, nosaltres 
si que li contestarem en relació als acords dels geganters que ens van dir. 

Hem fet la consulta que es dirigeixi al president de l’entitat que és el dipositari amb 
l’entitat de tots els acords dels gegants. Vull dir que quan vostè disposi d’algun l’entitat 
és la que regula els acords de les entitats. 

El tema del cava tampoc ho va entendre? 

Alcalde: Si, miri el tema del cava si que li responc, miri es van comprar 1.200 
ampolles, de les quals 43 caixes de 6 ampolles es van fer servir el 2008, unes altres 
tantes en el 2009, unes 60 es van utilitzar com a lot de Nadal el 2008 estalviant 2.800 
euros que és el que costaven els lots de Nadal que solien repartir-se i en els quals en 
els regidors se’ls hi va entregar tres ampolles a cadascú. La portaveu del seu grup si 
que les va recollir, vostès no. I les altres són les que s’han acabat utilitzant. 

Per tant, és a dir, aquests 6.000 euros que vostè diu en cava que no hem pogut 
comptabilitzar a veure si realment eren 6.000 o quatre mil i “algo”, però realment s’han 
repartit en dos anys i mig i més o menys és el que es gastaven vostès en cada 
exercici, al cap dels anys en cava, només li he de dir, que només en temes de 
promoció econòmica i cultural se’n gastaven unes 43 de mitja i això és el que ens ha 
fet la persona que s’encarrega d’aquests actes que és el que es gastava cada any. 

Si fan números veuran que aquesta despesa, encara ha servit per estalviar algun euro 
o duro a l’Ajuntament, ja que pels Nadals, torno a insistir, el 2006 van ser uns 3.500 
euros, el 2007 uns 2.800 i el 2009 que només es va repartir una caixa de cava com a 
lot de Nadal i aquest any enguany ja no s’ha repartit per tant, s’ha retirat. Doncs el 
2009 van ser un total d’uns 1.980 Euros. 

 

Té alguna pregunta verbal? 

Regidor Miquel González: Si 

Alcalde: Prendrem nota. Jo li agrairia de totes maneres. Ja sé que queda molt bé fer-
les ara en el Ple, verbal i dir no ens les contesten, però jo li agrairia que en dos mesos 
hi ha de marge suficient, si ens les presenta per escrit, li tornaré a dir el mateix que li 
vaig dir a l’últim Ple, els veïns que ens acompanyen i els que ens escolten, podrien 
“disfrutar” de les respostes i de les preguntes ben formulades i per tant jo els hi agrairia 
que les presentin per escrit. No costa res per altra banda, si les tenen a punt. 

Regidor Miquel González: Sempre li he comentat que les valoracions sobre el fet de 
la feina que fan els regidors d’aquest grup municipal ens la valoren els nostres votants 
o els nostres simpatitzants, l’alcalde em sembla que és una figura que no hauria 
d’entrar amb això. 

Miri, quan van començar la legislatura entregàvem les preguntes divendres, se’ns va 
canviar a dijous, per escrit, no per escrit, en forma oral, sense forma oral. Vostès 
porten dos anys i mig donant-li voltes a no contestar res. Tenen un acta que acaben 
d’aprovar, que han votat. Un acta on estan escrites perfectament les preguntes i 
vostès no les volen contestar. Tenen dinou preguntes que les passarem per escrit 
perquè es veu que vostès no les poden entendre, però miri, per exemple, pregunta 14. 
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Se’ns va fer a finals de 2008 o principis del 2009 una moció per adherir-nos al 
Correllengua 2009. Quin acte cultural es va fer durant el 2009 pel Correllengua. Jo 
entenc que a lo millor vostè no l’entén o el regidor de cultura no l’ha entès aquesta 
pregunta perquè a lo millor “pues” ja li he dit està en un nivell que no l’entén. Perquè ja 
no és contestar de les dinou preguntes, les deu que entén, si no és que no contesten 
cap. 

Li faig la 15 se’ns va fer durant el 2009, 2008 una moció per la protecció per les 
carreteres en relació als accidents de motos. Ens agradaria saber durant el 2009 quina 
actuació va tenir l’equip de govern. Cap resposta. Clar aquesta pregunta a lo millor no 
s’entén, no sé, jo m’he llegit l’acta i l’entenia, que vostè no l’hagi entès, doncs tranquil li 
enviarem un “mail” al secretari perquè sobre aquest acte que li tornaré a copiar a veure 
si per dintre de dos mesos ens contesta. 

Sobre tot ens agradaria que ens contestes d’una vegada ja que s’ha trobat la Junta de 
Govern del tema del Caldes XXI, a veure si ens troba el tema de l’aprovació de la 
parada del mercat, del projecte de la parada del mercat. Perquè és un tema que és 
molt recorrent en les nostres preguntes portem com quasi un any a darrera de que ens 
digui quina Junta de Govern s’ha aprovat aquest projecte i no se’ns contesta. Per tant 
les dinou preguntes les tornarem a fer per dintre de dos mesos i “bueno”, portem sis 
mesos esperant resposta de la seva transparència i la seva democràcia. 

Bé en relació als precs i preguntes que tenim... 

Alcalde: Permeti’m un segon abans de continuar, senyor González. Miri, vostè en el 
mateix Ple, en a la mateixa acta que ha aprovat es va comprometre a entregar-les per 
escrit. Per tant jo li agrairia, doncs, que ja que l’ha aprovada al menys compleixi el que 
diu. Ens les entrega per escrit i amb molt de gust li contestarem i així ha estat sempre 
que ha entrat preguntes per escrit. Cosa que no ha estat possible, perquè jo encara 
estic esperant les que li vaig entrar el març del 2007 que no les va acabar de contestar 
mai. Òbviament com que es referien al poliesportiu, ara ho entenc. 

Regidor Miquel González: “Bueno”, el tema del poliesportiu és un tema que està 
acabat, el tema del mercat em sembla que vostè aviat haurà d’anar al Jutjat a donar 
explicacions. 

El tema de precs i preguntes. 

El primer prec és en relació al pàrking que es va fer al costat del CEIP o s’ha 
organitzat al costat del CEIP, és un aparcament que hi ha a la carretera de Sant 
Vicenç. Va haver una esllavissada per nosaltres bastant important fa un any o així, se 
li va demanar que prengués mesures en relació amb una comissió, que prengués 
mesures vostè va dir que l’Ajuntament no era responsable perquè era una parcel·la 
privada per tant demanem que des de l’Ajuntament, demanem, fem un prec, que des 
de l’Ajuntament es parli amb el propietari de la finca. Perquè han tornat ha haver 
esllavissades i cada cop el nivell de cota d’alçada és més alt i per tant l’esllavissada 
pot ser més important. Senyals de prohibit aparcar, tires de seguretat de la policia 
local, per tant demanem des del grup municipal del PSC que l’equip de govern es posi 
en contacte amb el propietari i garanteixi la seguretat de tota aquesta zona 
d’aparcament de cotxes que també passen els nens i nenes de l’escola. 

En relació a això i pel següent Ple ordinari, li presentem una pregunta per escrit que 
serà quines actuacions ha tingut el govern municipal amb el propietari de la finca 
conforme qui és el responsable d’haver fet aquest forat a la muntanya, qui va autoritzar 
aquest forat a la muntanya per poder ficar els cotxes d’aquesta forma i quines 
actuacions ha tingut el govern municipal en relació a la seguretat d’aquest aparcament 
que hi ha a sota del CEIP. 
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Bé, sumant-li a les preguntes, també les entrarem per escrit per veure, perquè no es 
mal interpretin i s’entengui perfectament. Veiem que es torna a facturar. 

Pregunta número 1: Veiem que es torna a facturar a la industrial Vallvidrera una 
empresa amb relacions amb el regidor d’educació i joventut, esports ens agradaria 
saber quan s’ha facturat l’any 2008, el 2009 i el 2010 i per quina raó, si el regidor sap, 
quin tipus de relació té amb l’empresa aquesta, si sap que té relació, o és que si no 
sap que el seu pare és un dels propietaris d’aquesta empresa. 

Com a pregunta número 2: En relació a la “pesolada” hem vist una carta on es 
recomana el pagament de 180 euros als restauradors, ens agradaria saber quins 
restauradors no han pagat aquesta recomanació si hi ha algun restaurador que no l’ha 
pagat o tots han pagat aquesta recomanació. 

I després, amb l’acta de presentació vostè mateix em va fer entrar. Voldríem saber si 
era un acte obert al públic o no? Si l’empresa tenia un llistat per la gent que podia 
entrar, o no i si a partir d’aquest any la “pesolada” és un acte tancat a un llistat que ens 
agradaria saber qui fa. Si és el regidor o si és directament alcaldia qui fa el llistat 
d’accés a la sala de la presentació de la “pesolada”. 

En relació a la pregunta número 3 hem vist que Netemar, factura 10326 i 10325 ha 
presentat una doble factura de la neteja de la pista del pavelló del mateix dia. Ens 
agradaria que el regidor d’esports ens digués com és que en dos dies seguits s’ha 
netejat la pista. 

Aquells són el número de factura, el número de registre, del registre d’entrada de la 
intervenció  

Pregunta número 4: Se’ns va comentar en un Ple que havien setze o disset empreses 
que s’anaven a presentar pel concurs de les instal·lacions esportives ens agradaria 
saber formalment quantes van presentar aquesta documentació, quantes van quedar 
al final? 

Pregunta número 5:  

Alcalde: Dispensi una cosa, perquè pregunta el que ja sap? Si formen part de la mesa 
de contractació. 

Regidor Miquel González: Perquè ens ho digui. 

Alcalde: Però si ja ho saben. Però si ja hi han participat que pregunten? 

Regidor Miquel González: Perquè ens ho digui. Clar, volem saber-ho. 

Alcalde: Vostè formen part de la mesa. Formen part de la mesa, què pregunta? 

Regidor Miquel González: Vostè públicament i el regidor públicament van dir setze 
empreses s’han presentat, s’han presentat. Tenim el regidor aquí 

Alcalde: S’han interessat 

Regidor Miquel González: S’han presentat 

Alcalde: S’han interessat 

Regidor Miquel González: Ara tenim el regidor aquí, per tant volem saber quantes 
empreses formalment van presentar aquests papers? 

Alcalde: Que passa que el seu regidor quan va a les meses no els hi comunica lo que 
diuen. 

Regidor Miquel González: A mi lo que el regidor fa o no fa és un tema nostre ja li dic. 

Vostè surt a tot arreu a dir disset empreses s’han presentat. 
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“Pues”, “bueno”, digui. 

Bé, entrada 1868 informe d’obres de l’Escola Bressol. Un informe firmat per l’arquitecte 
tècnic municipal, en la qual es parla “del mal estat del talús fa necessari una 
intervenció de sanejament i protecció de l’Escola Bressol”. Ens agradaria saber quan 
es farà aquesta intervenció i demanem com a prec que es modifiqui el pressupost i es 
pugui incloure en aquest 2010 un tema de seguretat de l’Escola com és aquest talús 
estructural de l’Escola Bressol i més quan vostè té un informe de la seva arquitecte 
tècnica demanant-li aquesta intervenció. A més a més li demanem un altre cop que 
totes aquelles obres que demana l’informe de prevenció de riscos laborals i no s’ha fet 
durant aquest any 2009 i quines tenen previstes fer pel 2010. 

Com a pregunta número 6 ens agradaria saber quan personal hi ha al Casal de Joves i 
perquè s’ha decidit que es tancarà per Setmana Santa, quin promig de joves de 
Caldes fan servei del Casal i com es controlen que aquests siguin veïns i veïnes de 
Caldes. 

Ens agradaria saber la posició de l’equip de govern de com i quan s’acabaran les 
obres de l’Església, com s’acabarà aquesta cantonada de l’Església que es va quedar 
penjada, quina serà la solució que ens donarà aquest equip de govern. 

Com a pregunta número 8 tenim, quines millores estan previstes pel Passeig dels 
Anglesos duran l’any 2010 i quan i qui farà el projecte. Vostès es van comprometre 
amb el Ministerio de Turismo per tirar endavant aquest projecte del Passeig dels 
Anglesos. 

Com a pregunta número 10: quines entitats reben subvencions i per quin import de 
l’any 2009 i 2010 i si hi ha alguna que no en rebi, per quina raó és? 

Pregunta número 10: Quantes persones va contractar en aquest Ajuntament l’any 
2010, 2009 i el que portem del 2010. 

Si hi ha hagut increments de contractació aquest any 2010. 

Pregunta número 11: La senyora Sílvia Ventura fa les feines d’arquitecte tècnic? Que 
ha facturat aquest Ajuntament durant els anys que porta? I des de quan està 
contractada. 

I número 12 ens agradaria saber perquè l’Ajuntament no ha muntat cap Casal de 
Setmana Santa. 

Alcalde: Dispensi, però, si les té apuntades, perquè no les entra per registre?. Les 
llegiria igual i tindria la resposta en breu. 

Regidor Miquel González: Les he entrat el dijous, no les ha contestat perquè no ha 
tingut temps, 

Alcalde: dijous no 

Regidor Miquel González: Les he entrat en divendres, no les ha contestat perquè no 
ha tingut temps. Les he entrat per escrit. No les ha contestat perquè no tenia temps. 

Alcalde: Senyor González, això no és cert. 

Regidor Miquel González: Les he fet oralment, no les ha contestat perquè no les 
entén. Les he fet oralment no les ha contestat perquè vol una transcripció escrita. No 
es preocupi durant la Setmana Santa estaré fent-li la transcripció escrita perquè pel 
següent Ple no pugui tindre cap raó de no explicar-me en quina Junta de Govern ha 
aprovat el projecte de la parada de la seva dona, no és preocupi. 

Alcalde: Molt bé, molt bé, no cal. Però si que li agrairia que aquesta Setmana Santa 
preparés les del proper Ple i així no tindríem aquest problema. 
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Bé siguent un Ple ordinari el públic pot fer preguntes. 

 
I no havent-hi més assumptes dels quals tractar, i essent les vint-i-una hores quinze 
minuts, s’aixeca la sessió i per a constància del que s’hi ha tractat i dels acords presos, 
estenc aquesta acta, que certifico com a secretari. 
 


